
ÅRSMØTE	  2017	  	  

INNKOMNE	  FORSLAG	  	  

Det	  kom	  inn	  4	  forslag	  til	  fristen	  16.	  mars:	  	  
1. Styrking	  av	  valgte	  organer	  i	  Sagene	  IF	  –	  styrehonorar	  (Axel	  Grelland)	  
2. Strategi	  for	  Sagene	  IFs	  aktivitet	  og	  rekruttering	  på	  skolene	  i	  bydelen	  (Monica	  Skau	  Hansen).	  	  
3. Ungdomsrepresentant	  i	  Sagene	  IF	  styre	  (Helge	  Lundvold)	  
4. Sportslig	  plan	  for	  Sagene	  IF	  som	  legger	  til	  rette	  for	  at	  barn	  kan	  drive	  med	  aktivitet	  i	  ulike	  

idretter	  på	  sommeren	  og	  vinteren	  (Helge	  Lundvold)	  
	  
Alle	  forslagene	  ligger	  vedlagt.	  	  

Styrets	  innstilling	  til	  forslagene:	  	  
	  
1. Styrking	  av	  valgte	  organer	  i	  Sagene	  IF	  –	  styrehonorar	  (Axel	  Grelland)	  

• Styrets	  uttalelse:	  	  
Styret	  er	  enige	  i	  at	  innføring	  av	  et	  styrehonorar	  bør	  vurderes,	  og	  vil	  gjerne	  høre	  årsmøtets	  
innspill	  på	  dette.	  Vi	  mener	  imidlertid	  at	  det	  er	  for	  tidlig	  å	  innføre	  dette	  allerede	  fom	  2017.	  
Dette	  fordi;	  1)	  det	  er	  en	  del	  av	  en	  større	  og	  pågående	  diskusjon	  om	  roller	  og	  rollerfordeling	  i	  
styret,	  2)	  hensikt	  og	  innretning	  for	  en	  ordning	  med	  styrehonorar	  har	  ikke	  vært	  diskutert	  
grundig	  nok,	  3)	  Forlaget	  har	  ikke	  vært	  en	  del	  av	  budsjettprosessen.	  Vi	  vil	  derfor	  isteden	  
fremme	  et	  forslag	  som	  gir	  det	  nye	  styret	  i	  oppgave	  å	  vurdere	  saken	  og	  komme	  tilbake	  til	  
årsmøtet	  2018.	  	  

• Styrets	  forslag:	  	  
	  Styret	  ønsker	  å	  vurdere	  ulike	  ordninger	  for	  styrehonorar	  og	  legge	  dette	  fram	  på	  årsmøtet	  
2018.	  	  

	  
2. Strategi	  for	  Sagene	  IFs	  aktivitet	  og	  rekruttering	  på	  skolene	  i	  bydelen	  (Monica	  Skau	  Hansen).	  	  

• Styrets	  uttalelse:	  	  
I	  utkastet	  til	  strategi	  2017-‐	  2020	  er	  rekruttering	  et	  av	  4	  hovedsatsingsområder	  (2000	  
medlemmer	  innen	  2020).	  Å	  få	  på	  plass	  et	  samarbeid	  om	  rekruttering	  og	  aktivitet	  med	  alle	  
bydelens	  skoler	  vil	  være	  et	  naturlig	  tiltak	  for	  å	  nå	  dette	  målet.	  	  

• Styrets	  forslag:	  	  
Styret	  skal	  legge	  inn	  samarbeid	  om	  rekruttering	  og	  aktivitet	  med	  alle	  bydelens	  skoler	  som	  et	  
tiltak	  for	  å	  nå	  målene	  for	  rekruttering	  i	  strategien	  2017-‐	  2020.	  	  

	  
3. Ungdomsrepresentant	  i	  Sagene	  IF	  styre	  (Helge	  Lundvold)	  

• Styrets	  uttalelse:	  	  
Styret	  er	  enig	  i	  intensjonen	  forslaget.	  Det	  finnes	  to	  måter	  å	  gjøre	  dette	  på;	  1)	  endre	  loven	  slik	  
styret	  skal	  ha	  en	  ungdomsrepresentant,	  2)	  endre	  valgkomiteens	  retningslinjer,	  slik	  at	  
komiteens	  må	  øke	  fokuset	  på	  å	  få	  inn	  ungdomsrepresentanter.	  Det	  første	  er	  mer	  formelt	  enn	  
det	  andre,	  og	  krever	  at	  årsmøtet	  vedtar	  en	  lovendring	  med	  2/3	  flertall.	  Styret	  innstiller	  på	  å	  
be	  det	  nye	  styret	  endre	  valgkomiteens	  retningslinjer.	  Dette	  fordi	  vi	  allerede	  har	  utfordringer	  
med	  å	  rekruttere	  til	  styret,	  og	  ikke	  ønsker	  å	  gjøre	  dette	  arbeidet	  enda	  vanskeligere.	  	  

• Styrets	  forslag:	  	  
Styret	  skal	  endre	  valgkomiteens	  retningslinjer	  i	  tråd	  med	  forslagets	  intensjon.	  

	  
4. Sportslig	  plan	  for	  Sagene	  IF	  som	  legger	  til	  rette	  for	  at	  barn	  kan	  drive	  med	  aktivitet	  i	  ulike	  

idretter	  på	  sommeren	  og	  vinteren	  (Helge	  Lundvold)	  



• Styrets	  uttalelse:	  	  
Styret	  er	  enig	  i	  at	  Sagene	  IF	  skal	  tilrettelegge	  for	  at	  barn	  og	  ungdom	  kan	  drive	  med	  flere	  
idretter,	  og	  dette	  er	  et	  viktig	  og	  sentralt	  mål/	  prinsipp	  i	  den	  sportslige	  planen	  som	  legges	  
fram	  på	  årsmøtet.	  Å	  få	  på	  plass	  tiltak	  for	  å	  nå	  dette	  målet	  blir	  derfor	  en	  naturlig	  del	  av	  det	  
nye	  styrets	  arbeid	  med	  den	  sportslige	  planen.	  

• Styrets	  forslag:	  	  
Styret	  skal	  i	  sitt	  arbeid	  med	  den	  sportslige	  planen	  igangsette	  tiltak	  som	  skal	  tilrettelegge	  for	  
at	  barn	  og	  ungdom	  kan	  drive	  med	  flere	  idretter	  og	  ulike	  idretter	  på	  vinter	  og	  sommer.	  	  

	  
	   	  



	  

	  
	   	  



	  

	   	  



	  
	  
	  
	  
	  



	  


